#### 賽事簡介 **Event Introduction**

2019香港電訊香港電動方程式大賽將於3月10日(星期日)於中環舉行。賽道 起點設於金鐘,沿途經過香港標誌性建築物。為配合賽事,中環維港海濱區 - 帶將實施特別交涌安排。

為配合賽事,中環海濱區一帶將於3月9日凌晨1時15分至3月11日凌晨5時15分 實施特別交通安排。有關地點將設置適當交通標誌,指導駕駛人士及行人。

2019 HKT Hong Kong E-Prix will be held in Hong Kong on March 10 2019. The race will start in Admiralty and pass various landmarks, Special traffic arrangement will be implemented in the vicinity of the Central Harbourfront area starting from 1:15am on Mar 9 to 5:15am on Mar 11. Appropriate traffic signs will be erected on site to guide motorists and pedestrians.

## 賽事當日公共交通安排 Event Days Public Transport Arrangements

- 市民請盡量使用公共交通工具及鐵路前往受影響地區,或考慮使用臨時巴 士服務 "FE1" 往返中環碼頭。市民可在臨時巴士站向大會索取車票,免費
- Members of the public are advised to use public transport and railway to the affected areas as far as possible, or consider the temporary bus service from/to Central Ferry Piers. Passengers could collect ticket from the organiser at the temporary bus stops for free rides. 公眾可使用以下公共交通工具前往比賽場地: 巴士、專線小巴、港鐵(中環
- 站、金鐘站、香港站) 及渡輪服務。
- The public can use the following public transport services to access the event site: Bus, GMB, MTR (Central, Admiralty, Hong Kong
- Station) and ferry services. 於民光街、民耀街、民祥街、郵政總局及中環碼頭巴士總站的巴士服務將 由2019年3月9日凌晨1時15分至3月11日凌晨5時15分期間暫停及重置。
- Bus services along Man Kwong Street, Man Yiu Street, Man Cheung Street, General Post Office and Central Ferry Piers Bus Terminus will be suspended and relocated from 1.15 am on 9th March to 5.15 am on 11th March 2019.

查詢 Enquiry: info@hk-eprix.com / 5248 4280







## **HKG**

HKT HONG KONG E-PRIX 2019

# **HKT HONG KONG** E-PRIX

香港電訊香港電動方程式大賽



09-10/03/2019

**CENTRAL HARBOURFRONT** 中環維港海濱

**EVENT DAYS PUBLIC** TRANSPORT ARRANGEMENTS 賽事期間公共交通安排

### 公共交通及行人路線 Public Transport And Pedestrian Route

